
 

 

 

Protokoll fört vid 116:e ordinarie styrelsemötet för  
Aneby Näringsliv ekonomisk förening. 
 
 
 
Datum: 2021-06-16, kl 17:00-17:45 
Plats: Fysiskt på plats på Restaurang BYN, samt digital närvaro via Teams 
Närvarande: Åke Berg, Lars-Erik Fälth, Tomas Axelsson, Ola Gustafsson, Beata Allen (digitalt).  
Adjungerad: Charlotte Johansson (digitalt). 
Frånvarande: Daniel Berlin, Marco Fjordmark, Emma Eriksson. 
Övriga: Ida Fredman 
 
 
 
§ 1 Mötets öppnande  
Ordföranden öppnade det 116:e styrelsemötet, ett snabbt avstämningsmöte innan årsstämman samma 
kväll.  
 
§ 2 Justerare 
Till att justera dagens protokoll utses Tomas Axelsson. 
 
§ 3 Föregående protokoll 
Protokoll från styrelsemötet 2021-05-25 godkänns.  
 
§ 4 Ekonomi, inkomster/utgifter samt fasta och rörliga kostnader   
I kassörens frånvaro gör Åke en genomgång av ekonomin. Överskottet för senaste verksamhetsåret, 2020, 
är 34.454 kr. Föreningen har ett eget kapital i bokslutet på ca 114.000 kr. 
Beträffande årets verksamhet antogs en budget vid senaste styrelsesammanträdet. Ekonomiskt borde det 
här verksamhetsåret få en större effekt i utslag på de rationaliseringar som gjordes under 2020.  
 
§ 5 Aktiviteter 
Genomförda aktiviteter 
Frukostmöte 27 maj – Anna Gillek, Svenskt Näringsliv, redogjorde för senaste siffrorna i Svenskt 
Näringslivs företagsenkät. Aneby har överlag ett mycket bra resultat. Kommunen tillhör de 31 kommuner 
(bland landets 290) som har totalbetyget 4,0 eller bättre. En punkt med stor förbättringspotential är 
samarbetet mellan näringsliv-skola. Där är betyget förhållandevis lågt. 
 
Frukostmöten, kommande 
Planeras till sista torsdagen i varje månad, augusti-november. Inget program fastlagt ännu. 
 
Företagsgolfen onsdag 18 aug 
Planeras att genomföras i likhet med tidigare år. Det är nionde året i rad som Aneby Näringsliv genomför 
mästerskapet. De första anmälningarna har kommit in. 
 
Företagsmässan 2022 
Inget nytt att rapportera. Nästa möte i mässgruppen planeras till 2021-09-28.  
 



§6 Frågor kring köpmännen 
Inget att rapportera sedan senast. 
 
§ 7 Frågor kring Science Park 
Ida rapporterar inför höstens verksamhet: 
Tre utbildningar planeras till okt-nov. Dels Starta eget-kurs och dels två kurstillfällen kring E-handel. 
Samtliga planeras genomföras som fysiska träffar. 
 
I övrigt tickar det på bra med företagsidéer och även företagsstarter. Till stor del har det bäring på den 
gröna näringen i kommunen, där det finns mycket nytänkande idéer. 
 
§ 8 Information från kommunen 

• Budgeten för 2022 och långtidsbudget för 2022-2024 klubbades 2021-06-14. 
• Fastigheterna Gurkan 2 och Gurkan 4 såldes vid senaste kommunfullmäktige till fastighetsbolaget 

Hemhagen. Här planeras för 33 nya lägenheter. 
• Extra medel har avsatts i budgetarbetet för framtagande av detaljplaner, då efterfrågan på 

bostadsmark är mycket stort för tillfället. 
 
§ 9 Medlemsfrågor 
Inga förändringar, 84 medlemsföretag. 
 
Ny hyresgäst i Näringslivets hus 
QBU Consulting AB (Isak Nielsen) har flyttat in på kontoret. 
 
§ 10 Övriga frågor, arbetsmodell i styrelsen 
Diskussion förs angående styrelsens arbetssätt och organisation. Detta med anledning av förestående 
ordförandeskifte vid årsstämman. 
Styrelsen ställer sig positiv till en förändring av arbetet där det i huvudsak handlar om färre styrelsemöten 
per år och samtidigt införande av en modell med ett verkställande utskott med tre-fyra personer som kan 
driva arbetet mellan styrelsemötena. Fortsatt diskussion om arbetsmodellen tas vid kommande 
styrelsemöte. 
 
§ 11 Nästa styrelsemöte 
Torsdag 16 sept kl 18.00 på Näringslivskontoret. Vi förutsätter att det då går att träffas fysiskt. 
  
§ 12 Avslutning 
Ordförande avslutar mötet kl 17:45. 
 
 
Justeras: 
 
 
Åke Berg   Tomas Axelsson Ola Gustafsson  
ordförande     justerare         sekreterare   


